
Bestyrelsesmøde den 3. juli 2024 

Tilstede: 

Afholdt i Nr. 2 

Tilstede: Jesper, Peter, Kristian, Martin, Mads og Niels. 

Fraværende: 

Afbud: Lars Bo 

Dagsordenens pkt. 1, Godkendelse af referat: 

Gennemgang af referat fra generalforsamlingen– Godkendt. 

Dagsordenens pkt. 2, Økonomi: 

Samlet saldo pt. 1.015.323,93 kr. (status den 04-08-2024) 

Der er ingen udestående kontingentbetalere. 

Dagsordenens pkt. 3, evaluering af havedag den 26. maj: 

17 husstande var i går repræsenteret til årets første havedag, hvor rådden bænk og stolpe på 

legestativ blev udskiftet, og fællesarealet blev luget for ukrudt. 

Stor tak til alle deltagere for ihærdig indsats med et flot resultat til følge! 

Dagsordenens pkt. 4, igangværende opgaver: 

Sommerfest status fra Mads: 

• 27 huse (70 pers.) er tilmeldt, og der er plads til flere. 

• Maden kommer igen fra Gaudium 

• Der vil igen i år være børneunderholdning før spisning 

Forberedelsen er i gang….. 
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Forberedelse af havedag d. 31-08-2024: 

Punkter til havedagen: 

• Overligger til gyngestativ skal udskiftes. 

• Oliering af ny bænk, ny stolpe på legestativ og ny overligger på gyngestativ. 

• Beskæring af ”naturhegn” op mod Kollerødvej og ved udkørsel mod Brødeskovvej. 

• Lukke revner i vej med opvarmning af revneforseglingen (Jørgen Sommer – driver denne 

opgave).  

• Luge ukrudt på fællesareal, herunder petanque-bane. 

 

• Opsætning af teltet, borde og bænke til sommerfest. 

Dagsordenens pkt. 5, andet/eventuel: 

Solceller på mark sydvest for Kollerød Å: 

Gårdejer Arne Sørensen fra Hvilebjerggaard, der ligger syd for Brødeskovparken (BP), har 

kontaktet bestyrelsen med orientering om, at han påtænker at etablere et solcelleanlæg på 30 

hektar af sin mark vest fra gården. 

Marken (set fra BP) ligger i Allerød Kommune op af - og syd for Kollerød å. 

Nodic Solar er valgt som leverandør, og de er pt. i den præmature del af dialog med Allerød 

Kommune. 

Oplysninger derom er lagt op i vores facebookgruppe. 

Vi har modtaget en bekymrende henvendelse derom. 

Der er pt. nedsat et udvalg (hvori Lars Bo Larsen, BP nr. 41 og Hans Heide-Ottosen, BP nr. 85, 

”indgår”), som undersøger ”sagen”.  

 
Skybrud: 

Skybruddet i sidste uge gav en del vand, og flere husstande havde udfordringer. Bestyrelsen vil 

opfordre alle til at få efterset tagrender, af-/ned-løb mm.  

Områdets kloaknet virkede efter hensigten. Udfordringer i BP - og i det kommunale kloaknet 

opstår, når der kommer 70mm regn på 3 timer.  
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Trafiksanering i lokalområde (Brødeskovvej og Kollerødvej): 

Hillerød Kommune inviterede til borgermøde den 19. juni på Hanebjerg Skole afd. Brødeskov.   

Se invitationen her: https://www.facebook.com/groups/1761698774088600 

Mødet omhandlede trafiksanering med drøftelse af trafiksikkerhed, fart og placering af 

"chikaner". 

Konsulenter fra Rambøll havde lavet et udkast pga. af input fra lokalrådet. 

Der blev arbejdet i workshops med ideer og ønsker...... 

Fart og skiltning på Brødeskovvej og Kollerødvej (omkring skolen) samt cykelsti under tunnel på 

Lyngevej blev drøftet. 

Kommunen vil samle alle input, hvorefter "resultatet" vil blive vurderet mhp. et "oplæg" til 

offentlig kommentering/høring. 

Hvordan, hvorledes og hvornår? (Ikke præciseret - og vi afventer nu noget "konkret" fra 

kommunen) 

Lokalrådet vil være aktiv i forb. med videreformidling.... og lokale facebookgrupper vil blive 

anvendt i den forbindelse. 

Hussalg: 

Der er pt. 4 huse til salg i Brødeskovparken 

Dagsordenens pkt. 6, næste bestyrelsesmøde: 

Næste bestyrelsesmøde bliver afholdt den 18. september.  

 

Referent 

Peter Krogsaa 

https://www.facebook.com/groups/1761698774088600

